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1. Kokouksen avaus
Hirviyhteisluvan vetäjä Hannu Jänkälä avasi kokouksen klo 18.05 ja toivotti osanottajat tervetulleiksi.
Alustuksessaan vetäjä mainitsi tämänvuotisten lupien olevan hieman myöhässä muiden rh-piirin  viivästyneen
käsittelyn vuoksi. Tässä kokouksessa käsitellään vain yhteisluvan kautta haettavien lupien menettelyitä. Sodankylän
riistanhoitoyhdistyksen ajankohtaisia asioita esitteli Jukka Vierma sopivan tiedotusmahdollisuuden ollessa.

2. Kokouksen järjestäytyminen
Puheenjohtajaksi kokoukselle valittiin Hannu Jänkälä ja sihteeriksi Heikki Remes.

3. Kokouksen päätösvaltaisuus
Kokous on kutsuttu koolle Sompio-lehdessä olleella ilmoituksella ja osallistujia on runsaasti paikalla, joten kokous
katsottiin päätösvaltaiseksi yhteisluvan asioita käsiteltäessä.

4. Kokouksen työjärjestys
Laadittu esityslista hyväksyttiin kokoukselle työjärjestykseksi.

5. Ohjeita metsästyskaudelle 2001
Hannu Jänkälä esitteli piiristä tulleen luvan, joka oli tullut täsmälleen rhy:n esityksen mukaisena. Hirvilupien hinnat
ovat nousseet ja 20 mk/metsästäjä peritään luvan maksun yhteydessä lentolaskentaa varten. Vasanmetsästykseen
rhy:n johtokunta on esittänyt suositusta pidättäytyä vasan ampumisesta 1.10. asti eli ensimmäisen viikonlopun,
Vuotsossa, Sompiossa ja Koilliskairassa ei rajoitusta ole. Myös vasan emän ampumista vasan ampumisen
yhteydessä ei suositella. Kyseessä on suositus, seurat ja seurueet voi keskuudessaan käsitellä asian ja tehdä
toisenlaisia ratkaisuja halutessaan.
Yhteisluvan sisällä siirto alueelta toiselle sallitaan 1.11. alkaen. Käytännössä on ilmennyt puutteita edellisenä
syksynä,  ei ole ilmoitettu siirtymistä ja  jopa hajotettu pyyntiseurue useille alueille lainvastaisesti
(metsästysjärjestelyt). Jos lupa on useilla alueilla (lähinnä seurat), voivat metsästyksenjohtajat päättää ao. luvassa
alueiden vaihdosta omatoimisesti, kuitenkin vasta 1.11. alkaen. Käsiteltiin metsästyksenjohtajailmoituksen täyttöä,
saalisilmoitusta ja luetteloa pyyntiluvan saaneista.

6. Hirvilupien 2001 esittely
Hannu Jänkälä esitteli myönnetyt luvat.

7. Hirvilupien jaon vahvistaminen
Vahvistettiin keskustelun jälkeen ns. jakoperien käyttö esityksen mukaisena.

8. Vasan taljan näyttö/taljojen keräys
Vasan talja on tuotava luvassa olevan ohjeen mukaan Jorma Lappalaiselle varustettuna nimilapulla. Rhy:n
johtokunnan jäsenet ovat valtuutettuja tekemään tarkastuksia muuallakin, mikäli ei toimita taljaa rhy:lle.
Taljojen keräystä toivottiin kattavammaksi, turhan paljon konevoimasta huolimatta jää metsään.

9. Uusien metsästysaluekarttojen esittely
Heikki Remes esitteli uusien hirvialuekarttoja, uusissa kartoissa näkyy sijainti paremmin valtion maiden osalta.
Kartta on kuitenkin yleiskartta pyyntialueista. Pieniä tarkistuksia tehty rajoihin rauhoitusalueiden osalta. 

10. Metsästyksenjohtajan vastuu
Jorma Lappalainen kertasi hirvenmetsästyksen sääntöjä ja velvoitteita kalvosarjan avulla. Korostettiin velvollisuutta
tutustua lupaan ja kirjallisiin ohjeisiin seuroissa ja seurueissa, vuosittain esiintyy turhaa epäselvyyttä maksujen sekä
metsästyksenjohtaja- että saalisilmoitusten kanssa. Metsästämään on silti muistettu lähteä erinomaisella
innokkuudella, joka suurella kiitoksella mainittiin.

11. Hirvilupien jako
Jaettiin lupapaperit seuroille ja seurueille.

12. Kokouksen päätös.
Hannu Jänkälä päätti kokouksen ja juotiin kahvit päälle.

Hannu Jänkälä Heikki Remes
puheenjohtaja sihteeri


